
Vážení spoluobčané, 

poslední dobou se objevují mezi občany Bavorova názory, že dochází k trávení koček a psů, 

popřípadě k jejich střílení, a to na podnět městského úřadu. Proti tomuto tvrzení se musíme 

bránit, jelikož se tato skutečnost nezakládá na pravdě. Náš městský úřad nechává 2x ročně 

provádět ve vytipovaných částech města či objektech plošnou deratizaci. Tuto činnost pro nás 

provádějí renomované firmy, které mají s touto činností dlouholeté zkušenosti, a hlavně mají na 

tento druh podnikání i případná oprávnění. 

Návnady jsou kladeny na místa, ke kterým nemají ostatní živočichové, jako jsou psi a kočky, 

běžně přístup. Na dotaz, zda by návnady používané k hubení hlodavců mohly ohrozit již 

zmíněné psy a kočky, nám bylo sděleno, že v žádném případě. 

Pokud má někdo z Vás dojem, že zde dochází k nějaké trestné činnosti, která neodpovídá 

zákonům naší republiky, je jeho povinností se obrátit na Policii ČR, konkrétně na obvodní 

oddělení Vodňany, které tento případ prošetří. Město nemá na takovéto činnosti (šetření 

podezření) žádná oprávnění.  

Závěrem bych chtěl připomenout, že pokud by nedocházelo ke krmení zatoulaných zvířat 

v některých lokalitách města, tato zvířata by se zde dozajista nezdržovala.  

           Miroslav Fenc - starosta města 


